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CONCEPT VERSLAG ClO-raad VWS

Datum: Donderdag 14 januari 2021, 15.00 - 17.00 uur

Locatie: Via Webex

Deelnemers: (CIO VWS),

Afwezig: 5.1.2e (CAK)
Verder aanwezig: IEEE(VWS, bij agendapunt a) JIE (ws, bij agendapunt 5.)

1. Opening en mededelingen

EEEde vergadering en heet iedereen van harte welkom. Zij vertelt dat

tijdelijk opvolgt als CISO van VWSJEFFwerkt nog tot 1 februari voor VWS JEER)is eerder bij de

directie Informatiebeleid/CIO betrokken geweest bij de ontwikkeling van Coronamelder. Alle aanwezigen leden

stellen zich vervolgens kort voor.

HEEaan dat zij de vergadering tot 16.00 uur kan bijwonen en zegt dat dat ook

voor hem geldt.

2. Agenda, verslag, besluiten & actiepunten 8 oktober 2020

Agenda

De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld.

Verslag

Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld.

Besluiten & actiepunten

Actiepunt 92: Dit actiepunt wordt met het vertrek van [JEEZop naam van gezet [JEEZ geeft
aan dat er met betrekking tot dit actiepunt nu peer-reviews plaatsvinden.

Actiepunt 100: De presentatie over de MOOC’s wordt zodadelijk door[EREcece ven, waarna dit

actiepunt van de actiepuntenlijst wordt afgehaald.

Actiepunt 119: De cloudvisie van VWS is vastgesteld in de BRBV en de CIO Rijk is hierover ingelicht, waarmee dit

actiepunt is afgerond.

Actiepunt 134: Dit actiepunt wordt geschrapt, omdat het genoemde ClO-oordeel bij nader inzien niet wordt

gegeven door het cluster Advies & Toetsing.

Actiepunt 136: Er is afgesproken dat het onderwerp portfoliomanagement terugkomt tijdens de heidag van de

ClO-raad in april 2021. Actiepunt 126 was met de presentatie van tijdens de vergadering van

december 2020 reeds afgerond. Actiepunt 136 wordt geherformuleerd.

Actiepunt 142 [JJEEEElgeeft aan dat de richtlijnen voor video-conferencing er nog niet zijn. Zijn opvolger EER
kan hier contact over opnemenme

Actiepunt 144: [EET meldt dat de presentatie van [JEEZ] wordt georganiseerd.

Besluit 7 en de acties 100, 119, 126, 137, 139 en 145 zijn afgerond en worden van de actiepuntenlijst afgehaald.

3. Rondje langs de velden

VWS, CIO

. zegt dat de afgelopen maanden in het teken stonden van de pandemie. Bij de directie

Informatiebeleid/ClO is gewerkt aan Coronamelder. Er komen modelstudies over wat het effect is van

Coronamelder op de bestrijding van het coronavirus. Het RIVM en de Universiteit Utrecht gaan dit doen.

Coronamelder is nu in de beheerfase aanbeland.
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De directie heeft de GGD geholpen met het digitaliseren van het werk en het gaf veel voldoening om

hieraan bij te kunnen dragen.
De vraag speelt hoe de samenleving eruit komt te zien als structureler om een testbewijs zou worden

gevraagd.

zegt dat CIMS (het corona vaccinatieregister) veel aandacht kreeg tijdens de feestdagen.

Hierbij is gebruik gemaakt van het netwerk van Ed waardoor CIMS nu gebruikt kan worden.

De werkdruk is op dit moment hoog bij het RIVM. De logistiek, inkoop en distributie van het vaccin

vraagt veel aandacht en is leerzaam voor de afdeling IV.

BEE eit dat de I1GJ druk is met de rollback van SPEC, samen met DICTU.

Er loopt een onderzoek van (EERIE over hoe gestuurd zou moeten worden op de

informatievoorziening. Dit onderzoek loopt naast de twee andere onderzoeken van ABD Topconsult en

VKA die zijn geinitieerd naar aanleiding van het on hold zetten van de implementatie van SPEC.

EEE ret dat de toegankelijkheid van de zorg veel aandacht krijgt bij de NZa, nu daar

vanwege de coronacrisis zorgen over zijn.

De NZa is druk met de transitie naar de cloud. [gil
com plimenteert | EEN met het feit dat het

cloudkeleid van VWS er nu ligt.

EE aan dat het applicatielandschap van het CIBG al anderhalf jaar wordt

doorgemeten op kwaliteit en onderhoudbaarheid van de software. SIG geeft aan dat het CIBG

aantoonbaar vooruit is gegaan in de kwaliteit van dit landschap en naar een gemiddelde van 4 sterren is

gegroeid.

meldt dat het CIZ de eerste stappen heeft gezet richting de cloud.

vertelt dat nieuws releases veel aandacht hebben gekregen. In samenwerking met

de ketenpartners is dit goed verlopen.

DMS heeft een update gekregen.

ZIN is druk met het verbeteren van de digitale zorg. In dit kader wordt een zogenaamde ‘zorgzandbak’

georganiseerd.
En ZIN werkt aan het neerzetten van een beheerorganisatie voor KIK-V binnen haar eigen organisatie.

vertelt dat de cloudstrategie is vastgesteld.

En het CAK is klaar met een security issue, ten aanzien van SolarWinds. Met goed onderzoek zijn de

juiste mensen binnengehaald en er is geen sprake geweest van verdere schade.

VWS, pSG-kolom

zegt dat hij een effect merkt van het parlementaire onderzoek naar de kindertoeslagen-
affaire. De juistheid en tijdigheid van de informatie is kritisch bekeken.

EnfEEEH is druk met ICBR-adviezen.

BER vraagt hoe het eerste punt dat EER noemde gaat lopen. BES antwoordt dat dit mogelijk wordt

meegenomen in de Kabinetsreactie. Mogelijk gaan de bij de ClO-raad aangesloten partijen hier ook nog

iets van merken.

geeft aan dat hij een mail over het stopzetten van de gunning rondom SIMA via naar de CIO-

raad zal sturen.

actie: EEN stuurt een mail over het stopzetten van de gunning rondom SIMA via naar de ClO-raad.
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VWS, CISO

o [JEEZ zeeft aan dat er vanuit het IBX een ongevraagd advies komt over Whatsapp. Hierop wordt

gewacht, alvorens nieuw beleid wordt gemaakt ten aanzien van de nieuwe voorwaarden van Whatsapp.

4. MOOC’s

5.1.2e van het cluster iAdvies &Toetsing geeft aan dat zij 1,5 jaar geleden tijdens een vergadering
van de ClO-raad een presentatie heeft gegeven over de MOOC'’s, de Massive Open Online Courses. Hierin zou

vanuit VWS samen met BZK worden gewerkt, ten behoeve van MOOC’s voor de zorg. Sinds de coronacrisis wordt

hier anders tegenaan gekeken. De cursussen die via RADIO worden gegeven, zullen op een andere manier

gegeven worden. Voor de leergang iVakmanschap worden filmpjes en podcasts gemaakt. Er wordt dus niet

verder gegaan met de MOOC’s.

IEEEraagt op welke manier de bij de CIO-raad aangesloten partijen hier gebruik van kunnen maken.

IEE antwoordt dat ze algemeen beschikbaar komen en dat ze voor alle onderdelen van VWS te gebruiken

zijn.

BER geeit aan dat het verzoek aan de CIO’s is om de leergang van RADIO onder de aandacht te brengen bij de

medewerkers van hun organisatie. [EEES]zegt dat haar cluster zich aanbevolen houdt voor suggesties ten

behoeve van de leergang.

Acti: IERETNINN
mailt de informatie over de leergang iVakmanschap naar waarna

eze informatie voor de verdere verspreiding naar de leden van de ClO-raad mailt.

5. Met elkaar delen ervaringen met Webex

geeft aan dat[JEEZ heeft gevraagd om tijdens deze vergadering met elkaar te spreken over

hoe het werken met Webex wordt ervaren. constateert een verstoring van de stabiliteit van de

verbindingen. Al het Webex-verkeer gaat bij het CBG via VPN. van VWS is voor dit agendapunt

aangesloten en zij geeft aan dat de hele Webex-omgeving nu draait via de Belastingdienst.[FE zegt dat er bij
het CBG al gesproken is over het overgaan naar MS Teams. Ook vindt hij Webex relatief duur.

EER vertelt dat zij nu wacht op een DPIA. vult aan dat er ook nog een IATO aankomt, met een tijdelijke

ontheffing voor het gebruik van Webex.[iE zegt dat als je veilig gebruik wilt maken van Webex, je dit alleen

vanuit het eigen gebouw kunt doen. Daarbuiten is het gebruik eigenlijk nooit veilig genoeg.
5.1.2e vertelt dat bij ZIN wordt gemerkt dat de performance van Webex achteruit is gegaan. Je

kunt bijvoorbeeld niet constant in een vergadering blijven. Daarnaast is ZIN terughoudend in het delen van

informatie via Webex.

[BE zest dat hij ‘VPN er tussenuit gaat halen’ en dat gedragsregels voor het gebruik zullen worden opgesteld.

[EE vertelt dat het RIVM ook bezig is om gebruik van MS Team te gaan maken. Hij zegt dat beeldbellen een

kwetsbaar medium blijft.

6. Versnelling verbetering informatiehuishouding

Dit punt is door [FEE besproken tijdens het ‘rondje langs de velden’.

7. Rondvraag en afsluiting

PH heeft drie vragen met betrekking tot de status en invoering van het besluit kader ClO-stelsel Rijksdienst: 1)
Wat is de status van dit stuk en wanneer zal het inwerking treden?, 2) Is er al een plan hoe dit kader zal worden

uitgewerkt voor VWS? En 3) Gaan we dit kader ook doorvoeren in de verschillende onderdelen van VWS?

licht toe dat het CIO stelsel en het Adviescollece ICT-Toetsing (voorheen BIT) voortkomt uit het rapport Elias

om de informatievoorziening van de overheid te professionaliseren.

EE vraagt BE naar zijn beeld van het besluit CIO-stelsel. antwoordt dat het zou kunnen helpen als het

CBG de kaders gebruikt en tegelijkertijd ruimte heeft om deze naar eigen inzicht in te vullen. [EEis het eens met

deze constatering en hij geeft aan dat er veel verschil van inzicht was met betrekking tot de kaders en dat het

stuk waar [Ed aan refereert nog moet worden vastgesteld en gepubliceerd in de Staatscourant. De vraag voor

de ClO-raad is wat het nieuwe besluit betekent voor de bij de CIO-raad aangesloten partijen.
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Actie: De CIO Rijk wordt uitgenodigd een toelichting en statusupdate te geven tijdens een volgende vergadering
van de ClO-raad, met betrekking tot het besluit kader ClO-stelsel Rijksdienst.

BEE zegt dat er een samenwerkingsapp aan zit te komen en dat hij hier nog op terug komt.

bedankt de aanwezigen voor de samenwerking en dat vandaag zijn laatste vergadering van de ClO-raad

was.

EEE geeft aan dat Whatsapp zijn voorwaarden heeft aangepast en hij vraagt zich af of hier in de BRBV over is

gesproken. antwoordt dat dit punt nu inderdaad speelt. De vraag is waarje de grens gaat trekken.

En vraagt waar hij een statusupdate kan vinden over het LRZa. BE geeft aan dat hij een mail hierover van

de directeurvan het CIBG via met de CIO-raad zal delen.

Actie: deelt per mail via EXE)een statusupdate over het LRZa van de directeur van het CIBG met de ClIO-

raad.

Vervolgens bedankt [EEE alle aanwezigen voor hun komst en inbreng en sluit de vergadering om 17.00 uur.
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Nr. | Startdatum Einddatum Actie Wie Status

Actiepunten

Nr. | Startdatum Einddatum Actie Wie

92 09-05-2019 01-06-2021 Het IBX doet richting de CIO-raad een

voorstel voor een oefening bij VWS-

concern in 2020, op basis van het door

het NCSC geschetste dreigingsbeeld.

Update 10-09-2020: [JEEEZEI geeft
aan dat de cyberoefening voor dit jaar

(2020) is geschrapt.

Status

BEENox
> ClO-raad

128 | 15-09-2020 08-10-2020 Tijdens de heidag van 15 september
2020 is afgesproken twee groepen

medewerkers bijeen te brengen, naast

portfoliomanagers ook architecten.

Uitgangspunt hierbij is om klein te

beginnen, waarbij we leren van elkaar,
in de doe stand en aan de slag gaan

met concrete vragen. Voor de

architecten neemt [CRFIRCR -1)

IEEERvan ZIN, het initiatief.

136 | 08-10-2020 April 2021

Open

5.1.2e 5.1.2e

(ZIN) en iAdvies

& Toetsing

Loopt

IEF bereid een bespreking

tijdens de heidag van april 2021 voor,

over hoe het portfoliomanagement
van VWS en de concernonderdelen op

een handige manier goed

georganiseerd kan worden.

137 | 08-10-2020 Oktober

2020

geeft aan dat hij in oktober

2020 de vraag aan de ClO-raadsleden

wil stellen of hun organisaties wel of

niet mee willen doen met de

aanbesteding voor een Zylab-achtige
functionaliteit.

Update 12-1 1-2020: 83 laat nog aan

BE veer of dit actiepunt voor de

volgende vergadering van de

actiepuntenlijst kan worden afgehaald,
of niet.

138 | 12-11-2020 onbekend

Loopt

BEE cei periodiek een

terugkoppeling tijdens de

vergaderingen van de ClO-raad over

de stand van zaken met betrekking tot

het in te richten virtuele SOC. De

eerste update vindt plaats tijdens de

vergadering in februari 2020.

140 | 12-11-2020 17-12-2020 vraagt aan

hoe een ClO-oordeel over de

ondersteuning vanuit het RIVM met

betrekking tot het

vaccinatieprogramma voor COVID-19

het beste kan worden georganiseerd.
Het RIVM komt hier in de ClO-raad op

terug.

Loopt

Loopt

| 5
Loopt

141 | 12-11-2020 13-05-2021 EEEIN zet een update van

BEER) over het samenbrengen van de

architecten van de concern-

BE EE] Loopt
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onderdelen op de agenda voor de

vergadering van de ClO-raad van mei

2021.

142 | 12-11-2020 | 17-12-2020 mailt de richtlijnen voor Loopt

video-conferencing naar de ClO-raad.

143 | 12112020 | 11-03-2021 FE raat de Loopt

Belastingdienst bereid en in de

gelegenheid is om een presentatie te

geven over het werken in de cloud,

tijdens een volgende vergadering van

de ClO-raad.

144 | 12-11-2020 | 11-03-2021 agendeert een presentatie van Loopt

Gartner voor de vergadering van

maart 2021, over het belang van een

goede werkomgeving voor mensen die

LBGHTQ zijn. Het CIBG vraagt aan

Gartner om deze presentatie te

verzorgen.

145 | 14-01-2021 | 11-02-2021 |EEEailt de informatie Loopt
over de leergang iVakmanschap naar

waarna JF deze => ClO-

informatie voor de verdere raad

verspreiding naar de leden van de CIO-

raad mailt.

146 | 14-01-2021 | 11-02-2021 stuurt een mail over het Loopt

stopzetten van de gunning rondom

SIMA via naar de ClO-raad.

147 | 14-01-2021 | 11-02-2021 De CIO Rijk wordt uitgenodigd een n.n.b Loopt

toelichting en statusupdate te geven

tijdens een volgende vergadering van

de ClIO-raad, met betrekking tot het

besluit kader ClO-stelsel Rijksdienst.

148 | 14-01-2021 | 11-02-2021 deelt per mail via [JE een BEF> | Loopt

statusupdate over het LRZa van de ClO-raad

directeur van het CIBG met de CIO-

raad.


